
Z á p i s n i c a 
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 10.4.2017 o 17,30 hod. v zasadacej miestnosti 

Obecného úradu v Šintave 

 

prítomní: viď prezenčná listina 

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Miroslav Holička, ktorý privítal prítomných 
poslancov a občanov obce.  
          Skonštatovala, že OZ je uznášaniaschopné vo všetkých bodoch programu, nakoľko je prítomných 8  
poslancov z celkového počtu 9. Ospravedlnená poslankyňa Alena Matulová. Za overovateľov zápisnice z 
dnešného zasadnutia predsedajúci určil poslancov OZ  - Romana Matušicu, Denisu Holbíkovú. 
     Predsedajúci úvodom oboznámil prítomných s kompetenciami poslancov obecného zastupiteľstva, lebo 
máme v programe materiál, ktorý nepatrí do rokovania poslancov. Ďalej podal návrh do programu rokovania 
pridať žiadosť Igora Vohlárika, bytom Šintava č. 642 o odstránenie/preloženie ústia kanálu - do bodu č. 12/ 
Rôzne došlé žiadosti. 
       -  Poslanec Šimulčík navrhuje doplniť body: 
          * Názory a podnety obyvateľov obce,  
          * Hospodárenie na ZŠ v Šintave z dôvodu, že na webovom portáli bolo zverejnený nákup predražených 
notebookov o 30%.  

- Poslanec Polák navrhuje - vždy sme mali v programe diskusiu, navrhujem, aby tá diskusia tu bola vždy 

a stále a volala sa Diskusia občanov. Keď sa skončí rokovanie zastupiteľstva, pod čiaru v pozvánke 

napísať Diskusia s občanmi obce Šintava. (doložil vzor, ktorý tvorí prílohu zápisnice). 

- Režnáková – pripomienkovala bod č. 10/Riešenie bezpečnosti cestnej premávky v okolí základnej 

školy, je tam zlý nadpis. 

Po rozprave predsedajúci dal hlasovať za predložený program rokovania aj so všetkými  doplňujúcimi návrhmi. 

Výsledok hlasovania:. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, 

Šimulčík) za 7(Holbíková, Klokner, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 

1(Lipovský),  návrh bol prijatý.   

 

K bodu č. 2/ 

Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 

     Kontrolu plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia obdržali poslanci spolu s pozvánkou, tvorí prílohu 
zápisnice a predsedajúci všetkých prítomných oboznámil s plnením uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia.  

Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia č. 155 : OZ berie na vedomie Kontrolu plnenia uznesenia 
z predchádzajúceho zasadnutia. 
Výsledok hlasovania: prítomných 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, 

Šimulčík) za 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 

0,  návrh bol prijatý.   

 

K bodu č. 3A/ a 3B/ 

Kontrola plnenia, čerpania a úprava rozpočtu k 31.12.2016 

Rozpočtové opatrenie č. 4/2016 

     Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice. Tieto body boli 

podrobne prerokované aj na finančnej komisii a na porade poslancov, kde boli prerokované aj jednotlivé 

položky príjmov a výdavkov.  

V rámci rozpravy vystúpili nasledovní poslanci: 

- Šimulčík – technická pripomienka – v  kontrole plnenia už je zapracované rozpočtové opatrenie, treba 

to vymeniť, najprv treba dávať rozpočtové opatrenie a potom rozpočet. 



Vecná pripomienka – dostali sme všetky odpovede čo sme sa pýtali na komisii a na porade, informoval 

sa na navýšené platy v položke na obecnom úrade, tak aj v zariadení opatrovateľskej služby. 

- Vedródyová – v zariadení bola dlhodobá práceneschopnosť,  vyplatené odstupné, nadčasy, odmena pri 

životnom jubileu. 

Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia č. 156: OZ schvaľuje a) Rozpočtové opatrenie č. 4/2016 a b) 

Kontrolu plnenia, čerpania a úpravu rozpočtu k 31.12.2016. Výsledok hlasovania: prítomných 8(Holbíková, 

Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík) za 6(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matušica, 

Mizerová, Polák), proti 0, zdržal sa 2(Režnáková, Šimulčík),  návrh bol prijatý.   

 

 

K bodu č. 4/ 

Návrh na rozpočtové opatrenie na rok 2017 – Základnej školy s materskou školou kráľa Svätopluka v Šintave 

     Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice. Tento bod bol 

podrobne prerokovaný aj na finančnej komisii a na porade poslancov. V rámci rozpravy vystúpili nasledovní 

poslanci: 

- Šimulčík – žiada doplniť informácie konkrétne na čo všetko sa použili. 

Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia č. 157: OZ schvaľuje Rozpočtové opatrenie na rok 2017 – 

Základnej školy s materskou školou kráľa Svätopluka v Šintave a bude vypracovaná písomná informácia ako 

boli použité všetky finančné prostriedky. Výsledok hlasovania: prítomných 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, 

Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík) za 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, 

Režnáková, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 0,  návrh bol prijatý.   

 

K bodu č. 5/ 
Návrh VZN č. 12/2017 o miestnych daniach, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 5/2015 o miestnych daniach 
 
 
     Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice.  Predsedajúci 

oboznámil prítomných s protestom prokurátora proti VZN č. 5/2015 o miestnych daniach, v časti upravujúcej 

daň za užívanie verejného priestranstva §15, ods. 1 a 3,  §17 ods. 2 a 3. Časti, ktoré neboli v súlade so zákonom 

sú upravené v predloženom návrhu. 

Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia č. 158: OZ a)berie na vedomie Protest prokurátora proti § 15 

ods. 1 a 3, § 17 ods. 2 a 3 Všeobecne záväzného nariadenia Obce Šintava č. 5/2015 o miestnych daniach, b) 

schvaľuje VZN č. 12/2017 o miestnych daniach, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 5/2015 o miestnych daniach. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, 

Šimulčík) za 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 

0,  návrh bol prijatý.   

 

K bodu č. 6/ 
Návrh VZN Obce Šintava č. 11/2017 zo dňa 10.4.2017o nakladaní s komunálnym odpadom, ktorým sa mení 
a dopĺňa VZN č. 9/2016 zo dňa 10.6.2016 a VZN č. 10/2016 zo dňa 5.12.2016 o nakladaní s komunálnym 
odpadom 
 
     Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice.  Tento bod bol 

podrobne prerokovaný aj na porade poslancov, kde boli dohodnuté termíny separovaného zberu plastov 

a papiera v čase od 1.5. do 30.9. vývoz dva krát do mesiaca a v čase od 1.10. do 30.4. vývoz jeden krát do 

mesiaca.  V období jeden krát do mesiaca zbiera plastové fľaše a papier odpadová spoločnosť a jeden krát 

pracovníci poverení Obecným úradom v Šintave. K termínom zberu uvedeného odpadu bude vytvorený „Plán 



zberu plastov a papiera“ s termínmi. V prípade väčšieho množstva odpadov mimo vývozných dní je možné ich 

priniesť na zberné miesto – dvor obecného úradu počas úradných hodín. Vývoz platí pre rodinné domy. 

Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia č. 159: OZ schvaľuje VZN Obce Šintava č. 11/2017 zo dňa 
10.4.2017o nakladaní s komunálnym odpadom, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 9/2016 zo dňa 10.6.2016 
a VZN č. 10/2016 zo dňa 5.12.2016 o nakladaní s komunálnym odpadom 
Výsledok hlasovania: prítomných 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, 

Šimulčík) za 5(Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák), proti 0, zdržal sa 3 (Šimulčík, Holbíková, 

Režnáková),  návrh nebol prijatý.   

 

K bodu č. 7/ 
Schválenie ceny za odvádzanie a čistenie odpadovej vody verejnou kanalizáciou 
 
Predsedajúci informoval prítomných, že dňa 21.2.2017 bolo vydané Úradom pre reguláciu sieťových odvetví 

Bratislava nové potvrdenie o cene za odvádzanie a čistenie odpadovej vody verejnou kanalizáciou, 

ktoré zároveň  ruší potvrdenie o cene vydané na rok 2017. Z toho dôvodu sa vraciame na pôvodnú cenu 

stočného v sume 0,95€/m3.  

Dôvodová správa k vydaniu nového potvrdenia o cene na regulačné obdobie 2017-2021 tvorí prílohu zápisnice. 

Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia č.160.: OZ a) ruší  uznesenie č. 146/2017, zo dňa 30.1.2017 kde v 

bode b) sa schválila maximálna cena za odvádzanie a čistenie odpadovej vody verejnou kanalizáciou pre 

Obec Šintava v sume 0,9272€/m3 a fixnú zložku pre každú domácnosť v sume 1,-€/rok.  b) schvaľuje  cenu za 

odvádzanie a čistenie odpadovej vody verejnou kanalizáciou pre Obec Šintava v sume 0,95€/m3. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, 

Šimulčík) za 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 

0,  návrh bol prijatý.   

 
 
K bodu č. 8/ 
Stanovisko inštitúcie k voľbe členov školskej rady  
 
     Predsedajúci informoval prítomných, že máme stanovisko z Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu 

SR, ktoré zastáva názor, že starosta, ktorý vo veciach výchovy a vzdelávania vystupuje za zriaďovateľa má plné 

právo delegovať zástupcov zriaďovateľa do rady školy a to aj bez predchádzajúceho prerokovania v obecnom 

zastupiteľstve. 

Poslanec Šimulčík – sa vyjadril, že stanovisko ministerstva nemá právnu záväznosť a je len nezáväzným právnym 

názorom, stanovisko prokuratúry o ktoré požiadal zatiaľ neprišlo. Prítomným predniesol argumenty, ktoré si 

myslí, že podporujú tvrdenia, že členov rady školy za zriaďovateľa volí obecné zastupiteľstvo – tvoria prílohu 

zápisnice.  Predniesol prítomným svoj návrh na uznesenie. 

V rámci rozpravy vystúpili poslanci: 

- Mizerová – vyjadrila názor, že k takejto diskusii malo prísť skôr, v zákone je medzera, nepáči sa jej 

prístup ako to všetko začalo ohľadne rady školy,  

- Klokner – ministerstvá dávajú iba nezáväzné stanoviská, záväzné je stanovisko prokurátora, treba 

počkať na ich vyjadrenie 

- Matušica – počkáme na všetky stanoviská a potom sa vyjadríme. 

Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia č. 161: OZ berie na vedomie Stanovisko Ministerstva školstva, 

vedy, výskumu a športu SR, Bratislava. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, 

Šimulčík) za 6(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák), proti 1(Šimulčík), zdržal sa 

1(Režnáková) -   návrh bol prijatý.   



 

Predsedajúci predniesol návrh na uznesenie poslanca Šimulčíka  č. 162 v znení: OZ schvaľuje prípravu zmeny 

štatútu obce Šintava, ktorú pripraví obecný úrad na najbližšie OZ, v tom znení, že voľbu občanov, ktorí budú 

delegovaní za zriaďovateľa podľa § 25 zákona 596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve a školskej 

samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov do rady školy bude vyhradené obecnému 

zastupiteľstvu. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, 

Šimulčík) za 2(, Režnáková, Šimulčík), proti 3(Lipovský, Mizerová, Matušica), zdržal sa 3(Polák, Klokner, 

Holbíková),  návrh nebol prijatý.   

 

 

K bodu č. 9/ 
Škoda spôsobená starostom obce – návrh poslankyne Režnákovej 
 
     Predsedajúci udelil slovo predkladateľke bodu programu poslankyne Režnákovej, ktorá podrobne 

oboznámila prítomných s predkladaným materiálom – kde podľa tvrdenia Moniky Majkovej zo Serede jej 

vznikla škoda spôsobená neodborným konaním starostu obce, ktorým bol porušený stavebný zákon a bola 

spôsobená škoda a následným nekonaním aj sústavne je spôsobovaná škoda a sú zvyšované náklady na 

domáhanie sa svojich práv a žiada dohodu o mimosúdnom vyrovnaní. Starosta obce – sa vyjadril, že škoda 

nevznikla, a pýta sa poslancov, v ktorom bode zákona o obecnom zriadení sa hovorí, že poslanci obecného 

zastupiteľstva rozhodujú o vine a nevine,  odkedy obecné zastupiteľstvo rozhoduje o spôsobenej  škode a robí 

súdy a uznania  viny a neviny.  

Poslankyňa Režnáková – zrušila návrh na uznesenie, ktorý bol zaradený v materiáloch na rokovanie a prečítala 

prítomným nový návrh na uznesenie v znení: OZ berie na vedomie možné poškodenie občana obcou  vydaným 

nesprávnym rozhodnutím a vyzývajú, aby začal rokovanie.  

Poslanec Šimulčík – sa informoval, že starosta dostal výzvy na  rokovanie a nekonal. 

Poslanec Šimulčík - požiadal o diskusný príspevok p. Majku. Predsedajúci dal hlasovať za udelenie slova pre 

občana Miloša Majku, uznesenie č. 163: výsledok hlasovania: prítomných 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, 

Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík) za 5(Holbíková, Klokner, Polák, Režnáková, Šimulčík), proti 0, 

zdržal sa 3(Matušica, Lipovský, Mizerová) - návrh bol prijatý.    

- Miloš Majko – kameraman seredonline,  mám plnú moc spísanú od manželky, upozorňujem, že 

stavebným úradom pre  mesto Sereď je Šintava, vy ste porušil práva tretej strany – to je nemajetková 

ujma, odmietate sa stretnúť. 

Po rozprave predsedajúci predniesol návrh na uznesenie poslankyne Režnákovej č. 164 v znení: OZ berie na 

vedomie možné poškodenie občana obcou vydaním nesprávneho rozhodnutia odporujúceho platným 

zákonom.  

Výsledok hlasovania: prítomných 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, 

Šimulčík) za 3(Holbíková,  Režnáková, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 5(Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, 

Polák) -  návrh nebol prijatý.   

Poslanec Šimulčík navrhol ešte uznesenie, skontrolovať za roky 2016 - 2017 v podatelni došlú poštu adresovanú 

poslancom OZ. Hlavná kontrolórka obce, že tento návrh predloží do svojho plánu práce na zastupiteľstve v júni 

a bude informovať poslancov na rokovaní OZ v septembri 2017. 

 
K bodu č. 10/ 
Riešenie bezpečnosti cestnej premávky v okolí základnej školy – návrh poslankyne Režnákovej 
 



     Predsedajúci udelil slovo predkladateľke bodu programu poslankyne Režnákovej, ktorá podrobne 

oboznámila prítomných s predkladaným materiálom, nevyhovujúci stav v oblasti bezpečnosti a plynulosti 

cestnej premávky na ulici Mierové nám. v úseku od reštaurácie Merkur po koniec areálu Základnej školy.  

V rámci diskusie vystúpili nasledovní poslanci: 

- Vedródyová – ihrisko sa rozširuje, dala by som tam pešiu zónu, takže nie jednosmerka, ale uzatvoriť, to 

je môj názor. 

- Ing. Mário Macho – spracovateľ materiálu, tieto možné varianty som konzultoval s odborne spôsobilou 

osobou, sa sám čudoval, že ako môže byť takáto dopravná situácia. Dopravný inšpektorát mal dávno 

reagovať sám, preto som spracoval tento materiál. Školská zóna kumuluje v sebe viacero opatrení .... 

konečné riešenie vyrieši odborne spôsobilá osoba. Za to, aký je stav tej ulici zodpovedá obec. Pevné 

prekážky nie sú nijako označené a ohradené. 

- starosta  - navrhol stĺp z cesty odložiť, do zeleného pásu, 2 stromy  vypíliť, 

- Lipovský -  prikláňam sa k tomu, čo navrhla pani Vedródyová 

Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia č. 165: OZ poveruje riešiť situáciu s Dopravným 

inšpektorátom a odborom dopravy Okresného úradu. Výsledok hlasovania: prítomných 8(Holbíková, 

Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík) za 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, 

Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 0,  návrh bol prijatý.   

 
 
K bodu č. 11/ 
Zníženie platu starostu obce – návrh poslankyne Režnákovej 
 
     Predsedajúci udelil slovo predkladateľke bodu programu poslankyne Režnákovej, ktorá podrobne 

oboznámila prítomných s predkladaným materiálom a dôvodmi - nedodržiavanie prijatého VzN, nespolupracuje 

s poslancami ohľadne stavebnej činnosti, nezvolanie mimoriadneho obecného zastupiteľstva, 

neuskutočňovanie platných uznesení, opakované úteky z diskusie s občanmi, základný plat navrhuje od 

1.4.2017.   

- Starosta obce – zhrnul čo sa všetko urobilo za jeho pôsobenia vo funkcii starostu obce,  

- Šimulčík – dali ste dohromady dve volebné obdobia, tí občania sa vyjadrili vo voľbách,  v obci sú 

celoročne voľné prostriedky cca 70 tis. €. Naviac je to, čo človek zohnal naviac do rozpočtu. 

Predsedajúci dal hlasovať za návrh poslankyne Režnákovej - uznesenia č. 166: OZ schvaľuje podľa § 4 ods. 2 

zák. č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení 

neskorších predpisov s účinnosťou od 1.5.2017 zvýšenie minimálneho platu starostu o 0%. Výsledok 

hlasovania: prítomných 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík) za 

3(Holbíková, Režnáková, Šimulčík), proti 4(Klokner, Matušica, Lipovský, Mizerová), zdržal sa 1 (Polák) -  návrh 

nebol prijatý.   

 
 
K bodu č. 12/ 
 Rôzne došlé žiadosti:  
 
     Predsedajúci oboznámil prítomných s došlými žiadosťami: 
 
- Žiadosť Antona Huteru, Šintava č. 319 o odkúpenie obecných pozemkov.  Obecné zastupiteľstvo v Šintave na 

svojom zasadnutí dňa 30.1.2017 uznesením č. 152/2017 schválilo spôsob prevodu nehnuteľného majetku 

uplatnením výnimočného postupu ako prípad hodný osobitného zreteľa. Žiadateľ predložil geometrický plán, 

zámer prevodu bol zverejnený na úradnej tabuli.  

Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia č. 167: OZ schvaľuje v zmysle §-u 9a, ods. 8, písm. e) zák. č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, prevod nehnuteľného majetku uplatnením 



výnimočného postupu ako prípad hodný osobitného zreteľa – novovytvorenej parcely č. 200/1 – zastavané 

plochy a nádvoria, vo výmere diel 1 – 42 m2, diel 2 – 18 m2, novovytvorená parc.č. 200/2 – ostatná plocha, 

vo výmere diel 3 – 13 m2, diel 4 – 12 m2, spolu 85 m2, ktoré boli odčlenené geometrickým plánom č. 

56/2015, od pôvodných parc.č. 517/113 a 517/22 evidovanej Okresným úradom v Galante, katastrálny odbor 

na katastrálnej mape ako parcela registra „C“, na LV č. 1, v k.u. Šintava, za cenu 10,- €/m2 z dôvodu, že ide 

o pozemok, ktorý je dlhodobo využívaný žiadateľom, žiadateľovi:  Antonovi Huterovi, Šintava č. 319. Správny 

poplatok za návrh na povolenie vkladu vlastníckeho práva k nehnuteľnosti do katastra nehnuteľností uhradí 

kupujúci. Výsledok hlasovania: prítomných 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, 

Režnáková, Šimulčík) za 7(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák,  Šimulčík), proti 0, zdržal sa 

1(Režnáková) -   návrh bol prijatý.   

 
- Žiadosť Tomáša Vedródyho, Šintava 286 o vydanie stanoviska k rozšíreniu spevnenej parkovacej plochy 
pred domom. Po rozprave, kde bolo povedané, že treba dohodnúť jednotnú metodiku a k tomu treba 
stanovisko odborníka. 
Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia č. 168: OZ berie na vedomie žiadosť Tomáša Vedródyho, Šintava 

č. 286 a pozastavuje práce na odstavnej ploche na ul. č. 225,226, okrem prístupovej cesty.  

Výsledok hlasovania: prítomných 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, 

Šimulčík) za 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 

0,  návrh bol prijatý.   

 
- Žiadosť Jozefa Sokola, Šintava č. 708 o odkúpenie časti pozemku vo vlastníctve obce Šintava, parc.č. 
517/111, register parcely C, vedená na LV 1 ako zastavané plochy a nádvorie. Predpokladaná výmera 
pozemku cca 50m2. V rámci rozpravy poslankyňa Režnáková sa vyjadrila, že komisia výstavby previedla 
miestnu obhliadku a zistila, že  na pozemku, ktorú žiadateľ žiada odkúpiť od obce je umiestnené potrubie 
verejného vodovodu a osadený podzemný hydrant. Z dôvodu verejného záujmu komisia nedoporučuje 
odpredať časť pozemku parc.č. 517/111, ktorý je vo vlastníctve obce. Komisia zobrala do úvahy platný územný 
plán a skutočnosť, že tento pozemok je dlhodobo využívaný občanmi našej obce na prechod k svojim rodinným 
domom z mostu. Majú tam vybudované spevnené chodníky. 

- Jozef Sokol – žiadateľ - ja tam mám dva pozemky, ja si ich ohradím a občania nebudú mať kade chodiť. 

V r. 2011 prišlo k nejakému zasadnutiu keď sa zokruhovával vodovod. Investorka chcela pozastaviť 

toto zokruhovanie a povolil som ho. A dnes keď sa tam nachádza to zokruhovanie tak niekomu to vadí, 

že by som využíval túto časť pozemku. Vy ste mne ako obec dali ťarchu na pozemok. Dnes keď žiadam 

o 50 m2 tak sú tam výhrady, ja si svoj pozemok ohradím, a nebude sa tade chodiť. 

Predsedajúci navrhol, že žiadosť teraz zoberieme na vedomie, zvoláme stretnutie všetkých dotknutých strán 

ohľadne tohto predaja. 

Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia č. 169: OZ berie na vedomie žiadosť Jozefa Sokola, Šintava č. 708 

o odkúpenie časti pozemku vo vlastníctve obce Šintava, parc.č. 517/111, register parcely C, vedená na LV 1 

ako zastavané plochy a nádvorie. Predpokladaná výmera pozemku cca 50m2 s tým, že  obecný úrad zvolá 

stretnutie všetkých dotknutých strán ohľadne tohto predaja. 

 Výsledok hlasovania: prítomných 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, 

Šimulčík) za 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 

0,  návrh bol prijatý.   

 
 
- Žiadosť Igora Vohlárika, Šintava č. 642 o odstránenie/preloženie ústia kanálu. Komisia previedla miestnu 
obhliadku a zistila, že kanál na odvodnenie dažďovej vody z Vinohradskej ulici je dlhodobo vybudovaný a slúži 
k verejnému záujmu širšieho počtu občanov. V čase obhliadky bol terén úplne suchý. Obec neplánuje t.č. riešiť 
odvodnenie miestnych komunikácií, nie sú na to určené finančné prostriedky. Komisia nedoporučuje žiadosť 
schváliť. 
 Matušica – doporučuje zobrať na vedomie a v daždivom počasí  urobiť miestnu obhliadku terénu. 

Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia č. 170: OZ berie na vedomie žiadosť Igora Vohlárika, Šintava č. 

642 o odstránenie/preloženie ústia kanálu s tým, že v daždivom počasí sa urobí obhliadka terénu. 



Výsledok hlasovania: prítomných 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, 

Šimulčík) za 6(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák), proti 0, zdržal sa 2(Šimulčík, 

Režnáková),  návrh bol prijatý.   

 
K bodu č. 13/ 
 Interpelácia poslancov 
 
V rámci interpelácie vystúpili nasledovní poslanci: 

- Šimulčík –  dotaz hlavnej kontrolórke, keď nám prichádza pošta pre poslancov, že z akého dôvodu nám 

nie je dodaná, 

- Režnáková – sa informovala na zmluvu, bol tam prepísaný dátum, treba zmluvu  opraviť. 

- Režnáková –  prečítala žiadosť Ing. Mária Machu - zverejnené sú len materiály na OZ, ktoré zo zákona 

musia byť zverejnené, dal do pozornosti webovú stránku Právo na dobrú samosprávu, upozorňuje na 

kvalitu predkladaných materiálov. 

- Šimulčík – stotožňuje sa s  názorom pána Machu, ďalej mal dotaz ohľadne certifikátu, či si ho obec 

kúpila.  

- Polák – poďakoval starostovi  za opravu miestnej komunikácie pred firmou, 

- Klokner – poďakoval pánovi starostovi za to, ako sa  príkladne postaral o pána Petra Kafku - sociálne 

odkázaného občana, vybavil mu hospic a dôstojný pohreb, 

- Matušica – informácia v akom štádiu sú naše cesty a opravy. 

Na všetky interpelačné dotazy odpovedal starosta obce. 

 

K bodu č. 14/ 
Hospodárenie na ZŠ v Šintave 
 

     Predsedajúci udelil slovo predkladateľovi bodu programu poslancovi Šimulčíkovi. Na webe Seredonline sa 

objavila informácia, že škola nakúpila predražené počítače až o 30%, podnet je  od občana Šintavy Ing. Pavla 

Kyseľa. (internetový článok tvorí prílohu zápisnice) 

Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia č. 171: OZ poveruje hlavnú kontrolórku obce vykonaním 

kontroly na škole, či nakúpené počítače uvedené v internetovom článku sú predražené, za účasti Ing. Pavla 

Kyseľa. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, 

Šimulčík) za 8(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Šimulčík, Režnáková), proti 0, zdržal sa 0 

-  návrh bol prijatý.   

 
 
K bodu č. 15/ 
Názory a podnety obyvateľov obce – diskusia občanov 
 
V rámci diskusie vystúpili nasledovní občania: 

- Vedródy – ohľadne dopravnej situácie v okolí, 

-  Starosta – informácia o pokračovaní v rekonštrukcii domu smútku, tak ako bol urobený rozpočet, 

najprv sa začne s prednou časťou schodiska, a postupne na etapy sa bude pokračovať, aby sme mohli 

urobiť bezbarierový prístup, tak ako bolo povedané. 

- Termín najbližšieho obecné zastupiteľstvo dňa 26.6.2017 

- Polák – pripomienkoval mimoriadne zasadnutie OZ, kde nebol prečítaný jeho prvý email, ktorý zaslal  – 

že to bolo populistické ....  

- Macho – bola tu vznesená námietka čo sa týka rady školy,   

- Vedródyová – odpovedala p. Machovi - som 17 rokov v školskej rade, ani na jednom školení mi 

nepovedali, že to je konflikt záujmov a ako kontrolórka obce nemôžem byť v rade školy. Bol na mňa 

vyvíjaný nátlak, aby som okamžite odstúpila z rady školy. 



- Kavoň – sa informoval, že kto na vás vyvíjal nátlak, 

- Vedródyová -  poslanec Šimulčík na mňa vyvíjal nátlak a dal mi termín dokedy mám odstúpiť zo 

školskej rady. 

Na diskusné príspevky odpovedal starosta obce.   

 
K bodu č. 16/ 
Z á v e r 
 
     Záverom predsedajúci poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 

 

 

Zapísala: Dobišová            Miroslav   H o l i č k a , starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 


